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Møteinnkalling og agenda:  

Luhr skole FAU 24. april 2025  

Møte: Luhr skole FAU  

Innkalt: FAU-representanter  

Møtedato: Torsdag 24.04.2025, kl 19.00-21.00  

Møtested: Musikkrommet 

Agenda 

1  Velkommen til Luhr skole FAU!  

● Oppmøtte: 1A, 1B, 2B, 2C, 3A, 3B, 3C, 4A, 5A, 5B, 5C, 6C, 7A. 

2  Rektors halvtime 

Oppgradering av uteområdene på Luhr 

Det er bestilt og lagt til bestilling at det skal skje noe i skolegården. Arbeidet starter 
på mandag. Det kommer et stort klatrestativ, Eventyrkollen, som kommer på 1. og 
2.trinnsområdet der huskene står i dag. En liten ballbinge. Sandkassen blir flytta 
bak skolen. Får gitter til å låse inn utstyr til sandlek. Snurra blir flytta for å få plass 
til huske. 

Ballbinge ved 7. trinnsinngangen som er litt større. Skolen ønsker seg mer, men 
det er en start, og skulle gjerne sett at FAU kunne søke om midler slik at det kunne 
bli mer. 

Ønsker å flytte skolehagen for å få annen aktivitet der. 

GROM - gode relasjoner og godt skolemiljø 

Kompetansehevinga som er i personalet no. FPH leder/ressurs i dette. Lærerne 
har gitt gode tilbakemeldinger. De (lærerne) skal bli bedre til å se seg selv utenifra 
og mentalisere, se hva som skjer i barnet og mellom. 

Den økonomiske situasjonen i kommunen 

Det jobbes mye for å få en bærekraftig kommuneøkonomi. Vedtatt ny 
organisasjonsstruktur. Går fra 5 sektorer til 3, slår sammen og får større 
fagområder og færre avdelingsdirektører og ser på lederstukturen ellers i 
kommunen. Dette gjelder fra  
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Overtallighet på Luhr skole på fagarbeidere og assistenter. Ikke på lærerstillinger. 
Det er krevende for ansatte og skolens ledelse. Skolen opplever at de trenger alle 
hender og hjerter de har, så det blir noe mer krevende.  

Der det er vedtak vil få dekket det som er vedtatt, men handlingsrommet der det 
ikke er vedtak vil bli mindre.  

Skolen har ytret bekymringene tjenesteveg,  

Arbeid språk i distriktet 

Samarbeid med skolen og idretten fortsetter. Har hatt periode med negativ 
språkbruk og ser positiv utvikling. Handler om sosialisering. Fokus mot sommeren 
er Fairplay. Skolen vil fremheve sine Fairplay-regler og skolen har tilpasset disse i 
skolen. 

- si hei 
- ta godt vare på medelever og inkluder alle 
- bidra til trygghet og god “lagånd” i klassen 
- delta i undervisningen med godt humør 
- vis respekt for medelever og voksne 
- vær hjelpsom 

Informasjon vil komme ut i Vigilo neste uke. 

 

Spørsmål fra FAU: Osloskolen har bestemt at læringsbrettet skal bli igjen på 
skolen 1.-4. trinn. Hvordan har man tenkt dette i Lørenskog. 

- Lørenskog kommune vil komme med dette til høsten. Opptatt av god bruk 
av læringsbrettet. Utfordring med ladekapasitet på skolen per i dag. 
Kommer med mer informasjon når det er avgjort i Lørenskog. 

Sommeravslutning – andre tirsdag i juni. Det blir ulike områder for hvor man skal 
være. Dette gis beskjed om når det nærmer seg. 

3  17. mai-komiteen forteller om arbeidet med årets 17. mai. 

Leder var ikke til stede, så dette sendes ut i etterkant. 

4  Aktuelle saker 

● Hva har styret jobbet med siden sist 
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Styret har fortsatt arbeidet opp mot årsmøtet, blant annet arbeidet med 
årsberetningen. Det er sendt ut informasjon om årsmøtet denne uken.  

Revidert årshjulet for blant annet å sikre en best mulig overgang til neste skoleår. 

Svart ut spørsmål som har kommet inn. 

● Gjennomgang av årshjulet - legges ved referatet 

● Har alle som har valgt nye FAU-representanter meldt inn det for neste år? 

Alle som har valgt ble oppfordret til å sende mail dersom man er usikker på om det 
har blitt meldt inn ny FAU-representant. Vi trenger FAU-representanter. 

Det er noe utfordrende å få inn nye. Noen har trukket og andre har hatt større 
grupper. 

● Uteområdegruppa utsettes til neste år 

● FAUs Facebookside – hvordan skal den brukes? Er det bedre å bruke e-post 
og FAU-representantene får kontaktinformasjon fra FAU? 

Alternativer kan være messengergruppe eller at maillista deles med alle slik at 
man kan sende informasjon med spørsmål? Det er kanskje bedre. Da settes dette 
opp når skoleåret starter. Det kan være at ikke alle har messenger. De fleste har 
epost. 

Messenger vil nok gi lavere terskel for å kontakte og få svar. F.eks å melde inn 
saker. Det kan bli mye plinging. 

Det virker som at Facebookgruppe ikke er vegen å gå slik det har fungert i dag. Vi 
anbefaler at neste års FAU velger hvordan de ønsker å løse dette. 

5 Info fra: 

● Lørenskog FAU (LFAU) 

- LFAU har svart på høring om forskriftsfesting av gratis kjernetid 1.-3. sendt. 
Dette ble også brukt til å få nevnt bekymring rundt om man klarer å dekke 
det som skal dekkes i følge opplæringslova § 4-5 Skolefritidsordning. 

- Mobilfri barndom/skole - noen skoler har foreldrene bestemt at barna ikke 
får smarttelefon på barneskolen. Hvordan har de fått dette til? Det er 
vanskelig å tvinge fram enighet og praktisk gjennomføring. 

Smarttelefonen kan også styres i stor grad med foreldrekontroll og har 
noen fine funksjoner. 
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Flere har blitt enige i klassene om hvordan man ønsker å bruke sosiale 
medier, spilletider etc. 

- Mobilfri skole/barndom https://www.budstikka.no/bevegelsen-mot-
smarttelefon-til-barn-brer-seg-i-rekordfart-ina-37-startet-trenden-alle-er-
med-pa/s/5-55-1953293    

 

-  Hva skal være felles innsatsområder i LFAU fremover? 

Fra sist møte ble det nevnt: Trafikk, Kommuneøkonomi og hvordan dette 
påvirker skolens drift og spesielt oppfølging av elevene, SFO-kvalitet, 
Skjermbruk, Mobbing, Overgang fra barne- til ungdomsskolen, 
Forebyggende arbeid for ungdom 

● Samarbeidsutvalget (SU) og Skolemiljøutvalget (SMU) 

GROM ble snakket om 

Dusjing - dersom noen har utfordringer med dette, så snakk med lærer. Da 
er det muligheter til å tilrettelegge 

● Digitale kartlegging er noe utfordrende på 1.trinn, men den er obligatorisk 

 

● SFO-møte 

Vil prøve å komme i gang tidligere med aktiviteter så kanskje færre barn kjeder seg. 
4. klasse kunne kanskje involveres med i matlaging. 

SFO syns det har blitt vanskeligere med mange telefoner fra foreldre, eller foreldre 
som har ringt barna sine og gitt beskjed om å gå. De ville heller ha brukt tid på å 
være med barna. 

Det var ca 50 prosent av de som meldte seg på SFO som kom i vinterferien. Dette 
førte til kasting av mat og ansatte som ikke fikk tatt ferie. 

 

FAU diskusjon: Kan ikke kommunen lage noen regler for dette? Kan det få noen 
konsekvenser for foreldre. Det skal ikke gå utover ungene. Det bør få begge veier, 
også når det går andre veien.  

Kan man si at ingen har plass før man melder seg på? Dette virker fornuftig. 

Smartklokker - Fjellhamar må ha den i sekken.  

https://www.budstikka.no/bevegelsen-mot-smarttelefon-til-barn-brer-seg-i-rekordfart-ina-37-startet-trenden-alle-er-med-pa/s/5-55-1953293
https://www.budstikka.no/bevegelsen-mot-smarttelefon-til-barn-brer-seg-i-rekordfart-ina-37-startet-trenden-alle-er-med-pa/s/5-55-1953293
https://www.budstikka.no/bevegelsen-mot-smarttelefon-til-barn-brer-seg-i-rekordfart-ina-37-startet-trenden-alle-er-med-pa/s/5-55-1953293
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 Eventuelt 

FAU på Luhr skole anbefaler at foreldregruppene starter å diskutere bruk av 
smarttelefoner og sosiale medier allerede på oppstartsmøte for førsteklasse på 
våren og at det sette av tid til dette i foreldremøtene allerede fra førsteklasse av. 

 


